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Via de media vernamen wij dat wethouder van Orsouw heeft besloten om de ontwikkelplannen voor 
het Walkwartier aan te passen. De meest opvallende aanpassing daarbij is dat de woontoren niet 
meer een eyecatcher is zoals de bedoeling was in de oorspronkelijke plannen, maar een doorsnee 
flat. Met deze beslissing lijkt ook grote afstand genomen van de adviezen die zowel vanuit 
Uithuisgroep, als vanuit ondernemers, als vanuit politiek, en als vanuit ambtenaren zijn gekomen. 
Wethouder van Orsouw laat via de media horen dat hij deze beslissing heeft genomen omdat hij 
anders 1 tot 2 miljoen meer budget nodig zou hebben. 
GroenLinks heeft daarom de volgende vragen: 

 Waarom communiceert de wethouder over dit soort beslissingen in eerste instantie via de 

media en zoekt hij niet het overleg met de volksvertegenwoordigers? 

 Waarom zoekt de wethouder geen contact met de raad als het gaat om aanpassing van 

budget? 

 Waarom verlaat de wethouder de gedachte dat de ontwikkeling van het Walkwartier o.a. 

door zijn bijzondere architectuur een belangrijke impuls kan zijn voor revitalisering en 

toekomstbestendigheid van het Osse centrum? 

 


